
Szekszárdi Cigány Kisebbségi Önkormányzat 
 

Szám: IV. 171-9/2011. 
 

J E G Y Zİ K Ö N Y V  
 
 

a Szekszárdi Cigány Kisebbségi Önkormányzat 2011. december 28-án (szerdán) 1000 órakor 
a Polgármesteri Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott 
k ö z m e g h a l l g a t á s á r ó l. 
 
Jelen vannak: 

Sárközi János József képviselı, 
Kovács György képviselı 
ifj. Kovács György képviselı 
 

Távolmaradását jelezte: 
 

Lakatos Ferenc képviselı 
 
 

Tanácskozási joggal megjelent: 
    
   Feri Blanka osztályvezetı, jegyzıkönyvvezetı 
 
Megjelent érdeklıdık:   
    
   Hajdú Zsuzsanna a Tolnatáj Televízió munkatársa, 
   Dömötörné Solymár Orsika a  Civil Kerekasztal képviselıje,    
   Mácsik Henrietta Sani Luludy K.É. titkára 
 
Az elnök köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülésen 3 fı képviselı megjelent, a 
Kisebbségi Önkormányzat Testülete határozatképes, megnyitja az ülést. 
 
Sárközi János József: Köszönti a megjelenteket. Törvényi kötelezettség évente legalább egy 
alkalommal közmeghallgatást tartani. 2011. évben a Szekszárdi Cigány Kisebbségi 
Önkormányzat – a különbözı akadályok ellenére – sikeres évet tud maga mögött. A Hunyadi 
utcai irodában folyamatos az ügyfélfogadás, jogi felvilágosítást nyújtanak, segítenek 
különbözı hivatalos iratok elkészítésében. A foglalkoztatás terén nem elégedett,  a szekszárdi 
önkormányzat nem biztosította azokat a feltételeket, hogy roma „brigádokat” tudjanak 
foglalkoztatni. Tervezett programjaikat túlnyomó többségében sikerült megvalósítaniuk, 230 
hátrányos helyzető roma gyermeket vittek nyáron Siófokra kirándulni. Októberben 
megrendezésre került az Országos Roma Nap. A Tolna Megyei Cigány Kisebbségi 
Önkormányzat testületével közösen diplomáciai sikert értek el, Vatikánba tettek látogatást a 
pápához. Sajnálja, hogy a Tolnai Népújság és a sajtó nem fordított kiemelt figyelmet erre az 
eseményre. Decemberben a várossal közösen a hátrányos helyzető roma családok részére 
vásárlási utalványt biztosítottak. A Dankó Kupát az idei évben nem tudták megrendezni. A 
kupa megrendezésére szánt összeget át kellett csoportosítaniuk a hátrányos helyzető 
gyermekek kirándulására, mert nagyon sok volt a jelentkezı az idei évben. A Szociális és 
Egészségügyi Bizottság a kirándulásra elıször 300.000 Ft-ot biztosított, de ezt a döntést 
visszavonta. Így a saját költségvetésükbıl kellett biztosítani a teljes összeget. Oktatási 
intézményekkel kötendı együttmőködési megállapodások elıkészítése folyamatban van. A 



Szekszárdi Cigány Kisebbségi Önkormányzat 

1228jkv 2 

megyében több helyen megszőntek a kisebbségi önkormányzatok, nagyon kevés az állami 
támogatás összege, ebbıl nehezen tudnak gazdálkodni. A feladatalapú támogatás igénylését 
2012. évben nem szeretné a Polgármesteri Hivatalra bízni. Nagy problémát okoz, hogy a 
Barát János utcában a lakók mindig felhalmozzák a szemetet. Felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy intézkedjen az ügyben. Kéri a hozzászólásokat, észrevételeket.  
 
Hajdú Zsuzsanna: A foglalkoztatással kapcsolatosan a roma emberek milyen problémákkal 
keresték meg a kisebbségi önkormányzatot?  
 
Sárközi János József: Többször megkeresték azzal a problémával, hogy nincs élelmük. A 
gyerekeket nem tudják ruháztatni. Tapasztalja, hogy egyre több család próbál külföldön 
munkát, megélhetést keresni. Közcélú, közhasznú munkákból próbálnak megélni, a segély 
összege pedig havi 30.000 Ft, mely nagyon kevés. 
 
További hozzászólás nem volt, az elnök 10 óra 35 perckor berekesztette az  ülést. 
 

Kmf. 
 
           Sárközi János József 
                         elnök 
 

 
Jegyzıkönyv-hitelesítı: 
 

Ifj. Kovács György 
       képviselı 

 
Készítette: 
                        Feri Blanka 
             osztályvezetı  
 

 
Ellenjegyezte: 

Amreinné dr. Gál Klaudia 
              jegyzı 
 


